

畢業學年度	學生	指導老師	中文論文題目	英文論文題目
102	項竣偉	曹達和 莊侑哲	利用田口實驗法探討樓梯最佳化設計-以運動自覺量表與生理參數為例	The Study of Optimal Stair Design by Taguchi Method-Example of RPE and Physiological Parameters
102	黃衍慶	謝正悅 洪芸櫻	台灣南部照顧服務員肌肉不適與經絡表徵之探討	Performance Assessment of Exterior-Hood Ventilation System with Air Multiplier.
102	廖國竣	蔡忠融	化學業作業勞工有機溶劑環境暴露及健康風險評估研究	Characteristics of carbonyl compounds emitted from repeated frying processes and variations of frying oil qualities.
102	黃澤曜	藍崇翰	紫外線 A 暴露評估人類皮膚細胞株應用於氣液相和浸漬式培養模式	Exposure Evaluation of UVA on Hummer Keratinocytes in Air-Liquid Interface and Submerged Culture Models
102	鄭伊伶	郭玉梅	多階生物氣膠衝擊器使用塑膠培養皿因靜電所導致之採樣誤差評估及診所環境中抗藥性金黃色葡萄球菌之分佈	Field evaluation of sampling bias due to electrostatic charge on plastic dishes for a size-fractionated bioaerosol sampling & Characterization of Methicillin-resistant Staphylococcus aureus in clinics
102	莊聖翊	蔡忠融 陳美如	龍門式銑床作業勞工油霧滴及多環芳香烴化合物之暴露及健康風險評估	Exposure and health-risks assessment of oil mists, and polycyclic aromatic hydrocarbons for workers in a bridge type milling machining industry
102	連祥發	蔡忠融	光電及半導體高科技產業勞工砷暴露及健康效應生物偵測研究	Biological monitoring of arsenic exposure and health effectfor workers in electro-optics and semiconductor high-tech industries